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IIIIETKÓw Protokół Nr XXXVII|2018

z Sesji Rady Gminy Mietków
z dnia 28 marca 2018 roku

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Mietków - Helena Artymowicz słowamt

,,otwieram Sesję Rady Gminy Mietków''' przywitała wszystkich zebranych, na podstawie listy
obecności stwierdziła quorum i przedstawiła porządek obrad :

8. Otwarcie Sesji.
9. Przyjęcie protokołu zpoprzedniej sesji z dniaZ"l.0f .f0I8 r.
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiarty budżetu gminy na 2018 rok.
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiarry uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia

miejscowego planu zagospodarowania przestrzenrtego '.Stróża Północ'' w gminie Mietków.
12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia,,Programu opieki nad zwieruętami bezdomnymi oraz

zapobiegania bezdomności zwięrząt na terenie gminy Mietków na 2018 rok''.
13. Wnioski i interpelacje radnych.
14. Sprawy różne.
15. Zaml<nięcie Sesji.

Ad.2
Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu zpoprzedniej
sesji z dnia27.02.2018 r.
Głosowało 14 radnych _ oddano 14 głosów ,,zd,.
Przewodni cząca stwierdziła, że protokół został. przyjęty jednogłośnie.

Ad 3.
Uchwała w sprawie zmtany budżetu gminy na 2018 rok.

- Projekt uchwały przedstawiła Regina Ozga_ Skarbnik Gminy,
Głosowało 14 radnych _ oddano 14 głosów ',zd,.
Przewodni cząca stwierdziła, że uchwał a została podj ęta jednogłośnie'

Ad 4.
Uchwała w sprawie zmiarry uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego plarru
zagospodarowania przesttzenrtego .'Stróża Północ'' w gminie Mietków.

- Projekt uchwĄ przedstawił Irenęusz Słoma - Sekretarz Gminy.
Głosowało 14 radnych _ oddano 14 głosów ,,zd,.
Przewodni cząca stwierdziła, że uchwał a została podj ęta j ednogłośnie.

-',]

Ad 5.
Uchwała w sprawie przyjęcia,,Programu opieki nad rvńerzętami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomności zwieruąt na terenie gminy Mietków na 2018 rok''.

- Projekt uchwĄ przedstawił Adam Kozarowicz _ Wójt Gminy wyjaśniając, że program
uchwalany jest corocznie, otrzymano pozytywne opinie Powiatowego Lekarza Weterynarii
we Wrocławiu orazTowarzystwa opieki naZwierzętami Bezdomnymi we Wroctawiu.

Głosowało 14 radnych _ oddano 14 głosów ,,za.'.
Przewodni cząca stwierdziła, ze uchwał a została podj ęta jednogłośnie.

Ad 6.
Wniosków i interpelacji nie zgłoszono.
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Ad7 .
Sprawy różme:

- Przewodticząca RG _ podziękowała w imieniu Wójta i radnych za udział' w kiermaszu
świątecznym, Zaprzygotowanie pięknych stołów wielkarrocnych i ogromne zaanguŻowanie.
Wymagało to wiele wysiłku, poświęconego czasu i to Że się spotykamy, integrujemy,
podtrzymujemy piękne tradycje naszego regionu, to jest bardzo waane. sęrdecznie dziękuję.

- Wójt ńozył sohysom Życzeniazokazji minionego Dnia Sołtysa.Ptzyznając się zpokorą,ie
zapomntał o tym dniu, podziękował za zaangaŻowanie, za pracę którą wykonują w swoich
środowiskach i Ę czył wszystkie go naj lepszego na dalsze |ata pr acy.

- Następnie Przewodnicząca udzieliła głosu p. Alicji Szemberskiej mieszkancę wsi
Borzygnieq która w imieniu mieszkańców ul. Słonecznej złożzyła wniosek o wybudowanie
większej ilości progów, powodujących zmniejszenie prędkości pojazdów na ul. Sportowej,
prowadzącej nad za|ew. Jest tam bardzo wzlnoŻony ruch, kierowcy jeŻdŻą z prędkością 50,
60, 70 km,łr, pomimo znaku ograniczenia prędkoŚci do 20 krr}/h. obecnie jest 3 progi
złvalniające, mieszkańcy wnioskują o dodatkowe 5 progów. Dodała, Że|udzię spacerują tam
z dzieÓmi, z psami i jest tam bardzo niebezpieczlie,moie kiedyś dojść do tragedii.

_ Przewodnicząca RG powiedztała' aby p. A. Szemberska z}ożryŁa ten wniosek w sekretariacie
Urzędu Gminy.

- Stanisław Susło _ radny Powiatu Wrocławskiego _ ptzekazał. informacje dotyczące
inwestycji _ przebudowa drogi od autostrady do Mietkowa. Pruetatg odbył się w grudniu i
wszystko przebiegało zgodnie z p|anem, ale po przetargu cena wzrosła o 10 mln. zł. W
sumie przebudowa miałaby kosztowaó 30 mln zł'. W konsekwencji przetarg został
unieważniony i p. Dyrektor Wydziału dróg straciŁa pracę, chociaż winnych pewno było
więcej.
Chodzi o to, ze kiedy trwaty starania o środki unijne byŁ sporządzony kosztorys wstępny.
Został' on wyceniony na 20 mln zł i ta|<t został' złoŻony do Urzędu Marszałkowskiego. Droga
miała byó finansowana w 75oń ze środków unijnych I 25% ze środków powiatu. Powiat
ottzymaŁ 15 mln zł. od Marczaka, zatrudniono projektantów i wszystko szło zgodnie z
załoŻonym planem, ale pracownicy Wydziału drag łącznie z p. Wicestarostą zorientowali
się, że wstępny kosforys jest błędny tw ptzetatgu cęna vtyszła o 10 mln zł większa. Pan
Starosta i p. Sekretarz przekonali Marszałka, aby ta dotacja została, ale ona nie wystarczy
na całą drogę. Postawiony więc został warunek, aby wykonaó ta drogę od autostrady do
Piławy. Starosta wzis winę na siebie t' zabezpieczył' 6 m|n zł.naptzebudowę skrzyżowania
w Mietkowie. Procedury idę od nowa _ do końca marca mają byó przygotowane materiaĘ
do przetargu' a w kwiętniu ogłoszenie irozstrzygnręcie przetargu pod koniec kwietnia lub
na początku maja. Jest nadziej a, że to się uda'

_ Przewodnicząca zapfiała, czy odcinek oo Piławy ptzez Milin do Mietkowa zostanie
porninięty

- S. Susło _ odpowiedział, Że będzie robiony w przyszłym roku.
- Anna Brank4_ radna zv,rociŁa się do Wójta o interwencję w sprawie drogi gminnej w

Domanicach, która biegnie koło p. Popielskiej i p. Trędak i dalej koło p. Sroki, poniewaz
podobno p. Sroka planuje zagrodzić i nie będzie przejazdu.

- wójt - odpowiedział, że jest w kontakcie z p. Sroką i kiedy zgłosi gtodzenie, to ten odcinek
zostanie oczyszczony, aby ptzejazd był _ stwierdził, ię ńę ma zagrożenia.

- Paweł Wacławek - radny zwrociŁ się do radnego powiatowego - Stanisława Susło o pomoc
w sprawie budowy wyniesionego przejścia dla pieszych w Maniowie Matym. Powiedział, że
był w Wydziale Dróg w Starostwie' gdzie poinformowano go' że starostwo buduje do 5
takich przĄść rocznie, składał tężl dwa lata pod rząd wnioski w tej sprawie. Z p. Elżbietą
Modrzejewska robili badanie natęŻenia ruchu na tej drodze, jest ono ogromne, jeździbardzo
duio cięŻarówek. Jest wprawdzie chodnik, aie przejście przez drogę do miejsca spotkań
mieszkańców wsi jest bardzo niebezpieczne. Poprosił radnego o wstawienie się za gminą
Mietków.

- S. Susło _ zobowiryał się, Że zrobi co będzie mógł, ale uprzedził, że kierownictwo Urzędu
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Powiatowego nastawione jest na ',nie'', twierdząc' że buduje się dobre drogi, aby można
było szybko jeździć. Poza tym takie ograniczenia utrudniają przejazd samochodów
specjalnych takich jak karętki, samochody strażackie it'p.

_ P. Wacławek dodał, Że w gm. Ż&awina jest pc kiika" takich wyniesionych przejśó na
drogach, a w gm. Miętków 1 w Borzygniewie.

_ Jetzy Kuriata _ radny _ zap1tał', czy planowana jest inwestycja zvńqzata z nakładką na
dtodze powiatowej przez Stróżę. Nawierzchnia tej drogi jest w opłakanym stanie, spękana.
Dodał, Że jeŻe|i w czasie przebudowy drogi większośÓ samochodów będzie omijała Piławę,
to droga przęZ Stróże zostanie całkowicie zniszczona.

- S. Susło _ odpowiedział', że wie jakie są drogi, do Ujowa również jest zniszczona. ByŁ jui
pierwszy podział środków na nakładki i załapała się Dzikowa. obiecał, Że będzie rozmavtiał.
na ten temat.

- Przewodnicząca poprosiła radnego S. Susło o interwencję w sprawie przyspieszenia
zamontowania lustra na sl<rzyŻowaniu drogi powiatowej z drogą do cmentarza komunalnego
w Milinie przy posesji p. Złomaicnak, gdzie nie ma chodnika. Lustro miało być
zamontowane podczas przebudowy tej drogi, to było ujęte' ale skoro przebudowa się
przedłuŻa, to prosimy o przyspieszenie zarctontorvania lrstra.

- Kamila Czmiel _ Prezes Stowarzyszęnia Sęniorów, pof'lrierdzIła , Że to lustro jest potrzebne,
bo jest tambardzo niebezpiecznie,p.Złomaiiczuk'nie'n:oze nawet furtki otworzyć.

- S. Susło powiedział, Że w tej sprawie Ihzqd Gminy powinien wysĘpić z pismem do
Wydziału Dróg

- Przewodnicząca stwierdziła, ze pismo było uystosov/ane' aie rrie ma odzewu.

Ad.8
Helena Artymowicz - Przewodtlicząca Rady Gmrny, vl zw.tązkl z wczetpaniem tematóq
zal*nęła Sesję słowarci,,Zattykam Sesję Rady Gnriny Mie:l:.riiv''.

Protokołowała:

Genowefa Chabzda
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